
 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

Homework is to be submitted onto Managebac 

Date: Day 1, Monday 1 March 

Study well for your Q3 Exams – Good luck 
Date: Day 2, Tuesday 2 March 

Study well for your Q3 Exams – Good luck 

Date: Day 3, Wednesday 3 March 

Study well for your Q3 Exams – Good luck 

Date: Day 4, Thursday 4 March 

التدرب على   :( يُملىَ على الطلاب في آخر يوم من الدورةهمزة الوصل والقطعمهارة ) :إملاء A+B:: اللغة العربية . ١
 الفقرة التالية: 

 إِ "  
  نْ ثير مِ ناك الكهُ  كنَّ لَ  رة السلامِ طْ على فِ  دُ لَ وْ ننا نُ أِ ، فَ حياتهِ   لَ اْ وَ ميتها طُ نْ  بتَِ وم الفردُ قُ التي يَ  الأشياءِ  نْ مِ  الأخلاقَ  نَّ

 في هذا الوقت.  الأخلاقُ  يبُ في وتغِ تَ خْ يئة، وبالتالي تَ م سَ أفعالهُ  صبحَ  تُ نْ ا أَ هَ نْ عَ  جُ تُ نْ يَ فَ  ةٍ دَ سِ اْ فَ   يئةٍ ي بِ فِ  ولدونَ يُ   الأشخاصِ 

تعاليم   قَ فْ وِ  ويسيرَ  عن المنكرات دَ تعِ ب ، ويَ هُ سَ فْ ن   مَ و ِ قَ يُ  نْ أَ  حياتهِ   لَ واْ طُ   على الفردِ  بُ جِ التي يَ  ولذلك فالأخلاق من الأشياءِ 
شخصيته وأسلوبه لكي يكون شخصاً يتمتع بالأخلاق الحميدة ولديه سيرة   نْ مِ   بَ سِ تَ كْ رسولنا صلى الله عليه وسلم، ويَ 

 . "   طيبة بين الناس

 في دفتر اللغة العربية.  (الأشخاص –المنكرات   –جمل تامة )الأخلاق  في  ضعها ثمات التالية الكلم مفرد هات-1
 . سيئة( في دفتر اللغة العربية –فاسدة  – )تغيبجمل تامة:  في ضعها ثمات التالية  الكلم ضد  تها -2
 

2. Individuals and Societies: complete questions 2, 3 and 4 from page 63 of the Geog 3 Textbook. You may answer in 
your homework and notes section of the workbook or on a MS word document. Upload a picture of your work to 
Managebac. 

Weekend 

Date: Day 5, Sunday 7 March 

1. English: Literature: Complete reading chapter 6 of the novel Animal Farm in preparation for your next literature 
lesson. 
Date: Day 6, Monday 8 March 

1. Math: Solve Exercise 14D.1 Q1 and Q2 a to c on page 305 of your math textbook 

Date: Day 7, Tuesday 9 March 

1. English: Journal: Complete and upload the MYP task to managebac by day 8. 
2. Science: Solve pg 95 in student booklet (Research is required for you to complete the task) 

Date: Day 8, Wednesday 10 March 

  من كتيب التحليل الأدبي  ٦-٥-4س  82: ص لغوية مفردات وأضداد ومرادفات   A+B: بية:. اللغة العر ١
2- French: Answer the questions In French in detail and upload PDF document In Managebac. 
1. Qu'est-ce que tu aimes faire le week-end ? 
2. C'est quand ton anniversaire ? 
3. C'est quoi ta fête française préférée, pourquoi ? 
4. Qu'est- ce que tu n'aimes pas faire ? 
5. Tu as des animaux ? 
3- Spanish: Make a poster about your idol and write a paragraph, mentioning the following (Name, age, nationality, 
profession, family (married/single/kids), physical and personality, description and what clothes is she/he wearing) You 
must include a picture. Minimum word count: 50 words 

End of Cycle 16 

Reminders 
Submit all your Q3 outstanding work by Sunday the 7th of March. 

1. English: Ensure that you are well prepared for your oral presentation in cycle 16 
2. English: IXL: Complete IXL skill z.8 due by Day 8 

 .رابعة والخامسةتم مراجعة الوحدة الثانية والثالثة وال تفسير:  . العلوم الإسلامية:١

 . والخامسة والثالثةالوحدة الِولى والثانية  مراجعة:تم   الحديث:                                 

( ٦8  - ٦2)صفحة  . درس المياه.تمت الدراسة من وحدة موارد المملكة العربية السعودية . الاجتماعيات:٢   

  Cycle 16 Homework Planner 
(Date covered: Mar 1st – Mar 10th 2021) 
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